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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr XI/2025 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

 

 

Posiedzenie w dniu 24 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Grażyna Hołda 

6. Alicja Isalska 

7. Grzegorz Jędrzej 

8. Ireneusz Licznar 

9. Witold Rygorowicz 

10. Bartosz Trytek 

11. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Grażyna Hołda 

3. Alicja Isalska 

4. Grzegorz Jędrzej 

5. Ireneusz Licznar 

6. Bartosz Trytek 

7. Jacek Urbański 

8. Wiesław Zawiślak 

  

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba,  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 
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Marek Radom, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Inwestycji  Aleksander Gacek, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Gospodarowania 

Przestrzennego Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w 

Prudniku Barbara Tobik, Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 1 Ewelina Langfort, 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela Drohomirecka, Dyrektor Zespołu 

Szkolno – Przeszklonego w Moszczance Małgorzata Tuz, Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska, Dyrektor Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego w Szybowicach Franciszek Dendewicz, Dyrektor Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku Barbara Starzyk – Jarosch, Dyrektor Agencji Sportu i 

Promocji Małgorzata Halek. 

  

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokół z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

2) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Leszek Czereba 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokół z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

2. Sprawozdania z działalności placówek oświatowych za rok 2024 w tym: 

a) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) 

Informacje omówiła Barbara Tobik – zastępca Dyrektora w Zespole Szkół w Prudniku.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) kolejno 

przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Ewelina Langfort.  

Radny Jacek Urbański zwrócił się do dyrektorów o przedstawienie pilnych potrzeb, z 

którymi borykają się w poszczególnych placówkach.  

Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Prudniku Barbara Tobik oznajmiła, że w Zespole 

Szkół w Prudniku najpilniejszymi potrzebami remontowymi jest naprawa cieknącego dachu, 

remont łazienek, niezrealizowany  projekt boiska, elewacja, a przy wejściu do szkoły znajduje 

się betonowa wylewka, która się wykruszyła.  

Izabela Drohomirecka – Wicedyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 2 w 

Prudniku oznajmiła, ze w szkole nr 3 nadal jest problem z zaciekająca windą, drugim 

problemem jest to, że parking jest zalewany. O wszystkim poinformowany jest zarówno Pan 

Burmistrz jak i Pani Naczelnik Wydziału Edukacji. Problem jest również ze starą elektryką, 

która nie została ujęta podczas remontu szkoły.  

Radny Jacek Urbański stwierdził, że temat parkingu ciągnie się parę lat. Został zrobiony 

parking, a poniżej poziomu parkingu są pomieszczenia, do których ciągle zacieka woda. 

Należy pochylić się nad tym tematem, bo ciągle będzie tam problem z pleśnią i grzybem.  

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek wyraził opinię, że robiąc remont powinno się robić 

go kompleksowo. Radny poruszył jeszcze temat dofinansowania studiów. Oznajmił, że może 

to nie są zbyt duże koszty zwrotu, zapytał jednak czy były one konieczne jeśli nie mają 

wpływu na finanse? 

Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek oznajmiła, że sporządzając 

zarządzenie zostało zrobione rozeznanie jak to wyglądało w innych gminach. Generalnie 

dofinansowanie w innych gminach ukształtowane jest na poziomie 50-60 procent, także 70% 

w gminie Prudnik jest na dość wysokim poziomie zwrotu kosztów. Naczelnik omówiła 

wysokość kosztów studiów na poszczególnych uczelniach wybieranych przez nauczycieli. 

Po zakończonej rozmowie zaopiniowanie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w  

Prudniku (druk nr 177) kolejno przez: 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

c) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178) 

Informacje w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela 

Drohomirecka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w 

Prudniku (druk nr 178) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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d) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w 

Szybowicach Franciszek Dendewicz. 

Radna Renata Heda zauważyła, że w szkołach na wsiach zmniejsza się liczba uczniów. 

Zapytała jak duży jest odpływ dzieci z tych szkół do szkół w Prudniku? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski powiedział, że na poprzedniej komisji również 

poruszany był ten problem. Oznajmił, że ustalone zostało z dyrektorami, że będzie 

rejonizacja, czyli poszczególne obwody będą przyjmowały dzieci ze swoich obwodów w 

pierwszej kolejności. Jeśli szkoły wiejskie będą oddawać dzieci do szkół w Prudniku 

wówczas trzeba będzie się zacząć zastanawiać co dalej z taką z taką szkołą zrobić.  

Radna Renata Heda wyraziła zdanie, że też rodziców nie można zmusić do tego, aby 

zapisali dziecko do szkoły, do której nie chce zapisać. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że faktycznie nie można nikogo zmuszać, jednak 

zasada jest taka, że aktualnie dyrektorzy będą mogły odmówić przyjęcia do szkoły dziecka 

które należy do innego obwodu, a egzystencja szkoły jest zagrożona.  

Między radnymi a dyrektorem wywiązała się dyskusja związana z problemami związanych z  

demografią.  

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek zapytał, czy w związku z tym, że w szkole w 

Szybowicach są aktualnie 2 osoby w klasie 1, jest jakiś pomysł na dalsze funkcjonowanie 

placówki?  

Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach Franciszek Dendewicz 

oznajmił, że zgodnie z prawem oświatowym oddział klasy 1 nie może być łączony z innymi 

oddziałami. Natomiast w klasach starszych następuje już łączenie zajęć wychowania 

fizycznego, muzyki, plastyki w oddziałach łączonych. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Szybowicach (druk nr 179) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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e) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska. 

Radny Ireneusz Licznar poprosił o przedstawienie nowego systemu przyjętego w szkole w 

Rudziczce, system bez dzwonków, bez ocen. Czy system ten się przyjął? Jak ogólnie 

funkcjonuje?  

Dyrektor ZSP Rudziczka -  Anna Tuła – Nowacińska oznajmiła, że we wrześniu 

wprowadzony został nieco inny system oceniania, co jest naj najbardziej zgodne z przepisami 

Prawa Oświatowego, nie stosuje się również dzwonków na lekcje. Zrezygnowano również ze 

sposobu oceniania ucznia w sposób cyfrowy. Uczniowie oceniani są w sposób udzielania im 

informacji zwrotnej. Uczniowie nie wpisują również do zeszytu tematu lekcji, podawany jest 

z reguły jeden cel, na którym nauczyciel się skupia w ciągu danej lekcji. Ponadto uczeń 

dostaje tzw. kryteria sukcesu, czyli to, co dokładnie powinien po danej lekcji wiedzieć i 

potrafić zrobić. W ten sposób rozpisana lekcja powoduje to, że uczeń po zakończonej lekcji 

jest w stanie sam siebie sprawdzić. Na lekcjach uczniowie nie siedzą jeden za drugim, siedzą 

w tzw. sposób wyspowy, skupiają się na pracy w grupach. Jeśli chodzi o efekty, to trudno jest 

je jeszcze wymiernie określić. Zmiana jest procesem, który służyć ma przede wszystkim 

temu, aby uczniowie zaczęli brać odpowiedzialność za własny proces uczenia się, aby byli 

świadomi tego, czego się uczą i aby z czasem mogli sami ocenić skuteczność swej nauki.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce 

(druk nr 180) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

f) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 

181) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Moszczance Małgorzata Tuz.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

 



7 
 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Moszczance (druk nr 181) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

g) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku Barbara Starzyk - Jarosch. 

Radny Jacek Urbański poruszył temat deficytu, który co roku pojawia się praktycznie w tej 

samej wysokości. Zapytał czy dyrektor widzi jakąś możliwość zmniejszenia deficytu? 

Dyrektor SSM Dąbrówka Barbara Starzyk oznajmiła, że szkolne schronisko młodzieżowe 

jest jednostką oświatowo – wychowawczą, w związku z tym trudno jest schronisku 

wygenerować zysk z samych noclegów. Przedsiębiorcy prowadzący działalność gospodarczą 

zarabiają przede wszystkim na imprezach okolicznościowych, a w schronisku tego typu 

imprezy nie mogą mieć miejsca. Dyrektor dodała, że co roku spotyka się z dyrektorami 

innych schronisk i zastanawiają się wówczas co zrobić, aby schroniska zaczęły generować 

zysk. W większych miastach noclegi w schroniskach sprzedają się bez problemu. Prudnik 

musi zapewnić inne dodatkowe atrakcje, jak chociażby boiska w idealnym stanie. Baza 

noclegowa jest na dobrym poziomie, schronisko ma w ofercie przewodnika, jednak trzeba 

mieć na uwadze, że schronisko nie jest tak atrakcyjne jak np. schronisko w Zakopanem.   

Radny Witold Rygorowicz zapytał Dyrektor czy widzi chociaż cień szansy na poprawę 

sytuacji schroniska w momencie, gdy stadion zacznie funkcjonować na nowo? 

Dyrektor Barbara Starzyk wyraziła nadzieję, ze w momencie gdy stadion zacznie 

funkcjonować wpłynie to na poprawę obłożenia schroniska.  

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek oznajmił, że ze swoich obserwacji widzi, że 

schroniska w dużej mierze służą jako baza sportowa i warto pomyśleć, aby na tym zarabiać, 

czyli stworzyć ogrzewane płyty treningowe, boisko, dostąp do hali. Zwracając się do dyrektor 

ASiP Małgorzaty Halek, radny wyraził zdanie, że warto pomyśleć o tym, aby podnieść stawki 

dla ludzi z zewnątrz, a dla miejscowych zostawić takie same, za dostęp do obiektów 

sportowych na poczet treningów. Zapytał dyrektor Agencji Sportu i Promocji o możliwości 

współpracy ze schroniskiem  w celu pozyskania klientów? 
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Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek oznajmiła, że Agencja stale 

współpracuje ze schroniskiem niezależnie od tego czy jest to kwestia promocyjna czy kwestia 

sportowa. W cenniku ofert, jeśli chodzi o wszystkie oferty  jest taka pozycja jak boiska 

sportowe wykorzystywane w celach sportowych przez kluby i stowarzyszenia sportowe 

korzystające z noclegu w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Prudniku i dla tych 

klubów, które korzystają z noclegu stawka za skorzystanie z obiektów sportowych jest 

zupełnie inna w odniesieniu do innych obiektów noclegowych. Kolonie, które korzystają z 

noclegów schronisku Dyrektor dodała, że za każdym razem, gdy ktoś pyta o nocleg, wskazuje 

szkolne schronisko młodzieżowe.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183) 

Dyskusję podjęli: 

- Witold Rygorowicz 

- Renata Heda. 

Wszelkie wątpliwości radnych wyjaśniła skarbnik Wioleta Zator.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183). kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold 
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Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
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publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

4. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty chwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Witold 

Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190) 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191) 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192) 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193) 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194) 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195) 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196) 
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l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197) 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 198) 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199) 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188 - 200) 

blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego; 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) 

Projekty uchwał dotyczące oddania w najem placu manewrowego oraz części hali sportowej 

omówiła Dyrektor ASiP Małgorzata Halek.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

t) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Witold 

Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" 

(druk nr 206) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Ireneusz Licznar, Witold 

Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego 

"Wspieraj Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj 

Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

 Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Witold Rygorowicz 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Czereba, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Heda, Alicja Isalska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Czereba, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, 

Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Grażyna Hołda 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Radny Rafał Bolibrzuch poruszył sprawę pobierania promes od poszczególnych Klubów 

sportowych za transfer zawodników.  

Przewodniczący Komisji Bartosz Trytek wyjaśnił sytuację. 



19 
 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że rozwiąże sprawę, ponieważ jest to jakieś 

kuriozum, aby żądać za szkolenie 12-latka maksymalnej kwoty, jak za zawodowca. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji   

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Bartosz Trytek 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


